
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 20. maj 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 576
Vil ministeren redegøre for, om det er en korrekt forståelse af energibeskatningsdirektivet 
– som det tegner sig for nuværende – at der vil være tale om, at flere sektorer omfattes af 
kvoter, hvilket vil føre til en ny kvotebelastning for virksomhederne, men samtidig lavere 
direkte afgiftsbetaling i Danmark? Er det korrekt, at det betyder et dansk mindreprovenu, 
idet en del af indtægterne fra CO2-afgiften skal tilfalde EU? Og i så fald i hvilket skønnet 
omfang?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Louise Schack Elholm (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Louise.Elholm@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Anne Paulin
formand
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